
Algemene ledenvergadering van A.V. Edam 
 
Gehouden op 20 februari 2007 in de kantine van A.V. Edam. Aanwezig: 38 leden.  
 
Opening: Deze vergadering zal de laatste zijn die Rick leidt na 11 jaar voorzitterschap.  Het 
jaar 2006 is een vrij normaal jaar geweest. Hoogtepunt was het 10 jarig bestaan van het 
aangepast sporten bij A.V. Edam. Er komt een extra agendapunt: Dankwoord voorzitter. 
Hierna wordt een ogenblik van stilte in acht genomen vanwege het overlijden van oud- 
bestuurslid Peter Kraakman. 
 
Notulen van 14 februari 2006: geen op- of aanmerkingen. 
 
Ingekomen stukken en mededelingen: Brief van Cees Beets, e-mail van Theo Buyten en 
brief van Jan Wiarda, deze worden voorgelezen. 
 
Rapport Kascommissie: Op 26 januari 2007 zijn de boeken van de penningmeester 
gecontroleerd. Het advies van vorig jaar om een andere rentevorm te zoeken is gehonoreerd, 
waardoor een hogere renteopbrengst geboekt kon worden. Alles was in orde bevonden en op 
voorstel van de commissie wordt décharge verleend aan de penningmeester.  
 
Bestuursbeleid: Op de vraag van Rick wie wat te melden heeft, blijft het stil bij de 
aanwezigen. Rick geeft een toelichting op enkele punten. Aandachtspunt blijft de hulp van 
eigen leden/ouders van jeugdleden om alles te laten draaien zoals het moet, want het gaat 
niet zo maar vanzelf. Financieel doet A.V. Edam het heel netjes. Dankwoord richting sponsors 
voor hun vertrouwen in onze vereniging en voor hun financiële bijdrage. Er is nu een 
wedstrijd- opbouwploeg voor de wegwedstrijden. Deze ploeg zorgt er voor dat alles gereed 
staat voor de start en na afloop weer alles opgeruimd wordt. Bij het jurycorps hebben we een 
nieuwe aanwas van jury- tijd gekregen. Diverse trainers hebben bijscholing/verschillende 
modules gevolgd voor kwaliteitsverbetering op het technische vlak. De leden van de 
kantinecommissie hebben de spoedcursus Sociale Hygiëne gevolgd, examen gedaan en 
diploma behaald. Bij de gemeente moeten we er gaan aandringen dat de baan zijn groot- 
onderhoud moet krijgen die het nodig heeft, naast het reguliere onderhoud welke wij al doen 
(Lokkemientje). Het clubgebouw komt tot een definitieve afronding van het geheel. Een ploeg 
zeer harde werkers zijn bezig om van de bovenverdieping een plaatje te maken. Vanwege het 
650 jaar bestaan van onze gemeente vervalt de Omloop van Volendam, maar wordt de Dijk 
tot Damloop georganiseerd. 
Hierna krijgt Ellen Molenaar het woord betreffende het beleid ten aanzien van de wetgeving en 
verplichtingen. De vraag van vorig jaar betreffende legionella preventie wordt behandeld. 
Conclusie is dat er geen legionella- bacteriën aangetroffen zijn in de watermonsters. Elk jaar 
wordt dit onderzoek herhaald, elke week wordt de waterleiding doorgespoeld en dit wordt 
bijgehouden in een logboek.  
 
Financieel overzicht 2006: Wordt door penningmeester Johan Buijs behandeld. Er is een 
kleine winst geboekt. Dit jaar geen contributieverhoging. 
 
Bestuursverkiezing: De voorzitter stelt zijn functie beschikbaar. Het bestuur stelt voor om 
Wil Bouman te benoemen tot voorzitter van A.V. Edam. Het voorstel wordt door de 
aanwezigen aangenomen. De functie van Wil (wedstrijdsecretaris senioren en veteranen) 
wordt door Eric de Jong overgenomen. Voor de functie van Eric (wedstrijdsecretaris pupillen 
en junioren)stelt het bestuur Wendy Baart voor. Dit voorstel wordt ook aangenomen.  
 
Wijzigingen in de commissies en benoemingen: De wijzigingen worden opgenoemd. De 
drie bestuurraadsleden treden af om plaats te maken voor Stef Baart, Theo Buyten en Rick 
Westerdaal.  
 



Rondvraag: (Nick Bouman)Zoekt voor de zaterdagploeg mensen die willen schuren, plamuren 
etc. *** Rick gaat zijn trainingsgroep langs. Komt in orde. 
 
Dankwoord voorzitter: Een terugblik van Rick na 18 jaar bestuurslid, waarvan 11 jaar 
voorzitter, te zijn geweest. Een periode van mooie maar helaas ook met droevige momenten. 
Bedankt al die mensen waarmee hij in al die jaren heel fijn heeft mogen samenwerken en 
wenst het bestuur o.l.v. Wil Bouman veel succes toe. 
Hierna neemt de nieuwe voorzitter het woord om Rick te bedanken en stelt voor om Rick 
Westerdaal Lid van Verdienste te maken. Alle aanwezigen stemmen hier mee in. Met een 
symbolische cheque van de vereniging, bloemen en een fraaie spiegel met tekst wordt Rick 
bedankt en gefeliciteerd met zijn benoeming. 
Om 21.55 uur wordt de vergadering gesloten.  
 


